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Utánpótlás és Versenysport Bizottság 

Alakuló ülés 
Online Teams meeting, 2025.03.24. 

Résztvevők: 

Nagy R Attila – a bizottság elnöke 

Csomai József – bizottsági tag 

Csőregh Zoltán – bizottsági tag 

Dénes Gábor – bizottsági tag 

Márton Péter – bizottsági tag 

Náray Richárd – bizottsági tag 

Tósoky Andrea – bizottsági tag 

Fluck Réka – MVSZ versenysport koordinátor 

1. napirendi pont – Tagok bemutatkozás 

Nagy R Attila a bizottság elnöke köszönti a résztvevőket és háláját fejezi ki, hogy a tagok elfogadták 

a felkérést. Tájékoztatja a meghívottakat, hogy a szakbizottság ügyrendjét és tagjait hivatalosan az 

MVSZ elnöksége április elsejei ülésén fogadja el, így az operatív munka, döntéselőkészítő anyagok 

elkészítése csak ezt követően indulhat el hivatalosan. 

Tósoky Andrea – O’pen Skiff hajóosztály kapitánya, illetve a Balatonmáriafürdői Vízisport Egyesület 

elnöke. Csak utánpótlás neveléssel foglalkoznak RS Feva és O’pen Skiff 

osztályokban, illetve az idei évtől ILCA-ban is. 

Náray Richárd – az RS Feva osztály kapitánya, szeretné a szakbizottságban nem csak az osztályt, 

hanem az általa fontosnak vélt ügyeket és szemléletet képviselni. 

Csőregh Zoltán – A 420 osztály kapitánya, gyermekei francia országban most is aktív 420 

versenyzők. Büszke arra, hogy az osztályban a nemek aránya egyenlő, illetve 

arra, hogy az osztályban jó az egyensúly a klubvitorlázás és az élsport között. 

Csomai József – BYC ILCA edzője, az ILCA osztályszövetség elnökségi tagja. Célja, hogy az eddigi 

évek munkáját folytathassa, támogathassa a bizottságon belül is. 

Dénes Gábor – AMVK szakmai vezetője és a 9’er osztályszövetség elnöke. Korábban optimist-, 

2021 óta 9’er edző. Csapatai szép nemzetközi sikereket értek el. Célja csapataival 

egy olimpiai kvalifikáció edzőként, az osztály képviselőjeként a lépcsőzetes 

fejlődés véghezvitele. 

Nagy R Attila – A Nacra 15 osztály kapitánya, A Yacht Club Team Black Jack Egyesület elnöke. 

Korábban több pozíciót betöltött az MVSZ és BYC vezetőségében is, illetve 

osztályszövetségi vezetőségi szerepekben is. Úgy véli tudásával, tapasztalatával 

most fog tudni segíteni a sportág fejlesztésében. A fejlődésre most talán minden 

szükséges elem rendelkezésére áll a sportágnak: utánpótlás korú versenyzők, 

hajóparkok, és állami támogatás is. 

Fluck Réka: az MVSZ versenysport koordinátora, ő segíti majd a bizottság munkáját. 
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2. Munkamódszertan 

Nagy R Attila elmondja, hogy előzetesen egyeztetett Fundák Györggyel, aki az Olimpiai és élsport 

bizottságot vezeti, illetve Holczhauser Andrással az MVSz Főtitkárával a bizottsági működési 

terveiről és ezek egyeznek az ő elképzeléseikkel is. 

• sportszerűség, 

• partnerség 

• egymás végig és meghallgatása 

• a vállalt kötelezettségek, határidők betartása 

• gyors, hatékony kommunikáció 

• időkeretek megállapítás és betartása 

• személyes találkozók előnyben részesítése 

• alulról építkezés, minél több ember bevonása a munkába 

3. Olimpiai Bizottság összeállítási elvei és munkamódszere – mint együttműködő 

bizottság 

Fundák György a szakbizottság elnöke a bizottságnak, javaslattevő. döntés előkészítő 

szerepet szán, ahogy azt az alapszabály és szmsz is rögzíti 

Olimpia bizottság összetételi terve 

• családok képviselője: Ilovszky Ritát 

• klubok képviselője - Majthényi Szabolcs 

• versenyzők képviselője: Érdi Mária és Vadnai Jonatán közösen egy szavazattal 

• olimpikon, aki legalább 2 olimpián részt vett – Vadnai Benjamin 

• rendszerszervező – Laczkó Péter 

• Tudományos képviselő -dr. Rácz Levente 

• A szakbizottság tagjai lesznek a szövetségi kapitány és a sportigazgató 

• A szakbizottság a későbbiekben szorosan együttműködne a szövetségi kapitánnyal és/vagy 

sportigazgatóval. Fundák Gyuri elképzelése szerint megalapítják a bizottságot, 

meghatározzák a szövetségi kapitány jövőbeli feladatait, ezután ezeknek a feladatoknak 

ellátására keresnek majd embert. Ezt a HM is javasolja a szövetségnek. 

• Az elnök úr és az olimpiai feladatokért felelős elnökség tagok tanácskozási joggal lesznek 

meghívva az ülésekre 

• Továbbá minden elnökségi tag meghívásban részesül majd. 

• Az ülések állandó meghívottja lesz Nagy R Attila az UP VS képviselője – minden publikus 

információt megoszthat majd az olimpiai bizottság üléseiről ezzel a szakbizottsággal. 

Válogatott keretek 

• A felnőtt válogatott keretet gyémánt, arany, ezüst bronz keretre bontaná, és ő 

specifikálja majd a bekerülési feltételrendszert. 

• Szeretne indítani utánpótlás válogatottat is 16 éves kortól, a jövő reménységei 

válogatott keret néven. 

o A válogatottba osztályszövetségi, szövetségi kapitányi- vagy Olimpia 

Bizottsági ajánlással lehet bekerülni, vagy alanyi jogon előre definiált 

eredményességi szint elérése esetén. 

o Olimpiai vagy olimpiát előkészítő hajóosztályok 

o Olimpiára felkészítő edzésterv 

▪ az OB meghatározza a kritériumokat 
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▪ a tanulás mellett ez a program kell, hogy a résztvevő 2. számú 

prioritása legyen 

▪ hajóosztályonként legalább 50 napra osztályedzőt biztosít a 

programhoz a szövetség 

▪ rendszeres konzultáció dietetikussal, sportpszichológussal, 

kondicionáló edzővel. 

Javaslata, hogy olyan utánpótlás olimpiai számok kialakítása, mely ránevel egy valós olimpiai 

osztályra, és ebből olyan csapatot szeretne összeállítani, akik együtt készülnek, és így 

lehetőség nyílik az osztályok közötti átülésre. tervei szerint legalább 4-5 egységgel alakítaná 

meg, akik közel azonos tudásúak, rendelkeznek klub és szülői támogatással és némi 

szponzorációval. Teljesíteniük szükséges a haza minimális programot. 

A válogatott keret felállítása után az MVSZ biztosítja majd a csapatnak a nemzetközi edzőt, 

a központi tudásbázist (hazai edzők, kondicionáló edzők, dietetikusok, sportpszichológusok, 

etc.). Minden osztály mellé terveznek osztályedzőt kijelölni. 

4. Legsürgősebb kérdések és feladatok 

1. Youth World válogató meghatározása, támogatás mértékének megismerése 

A korábbi szövetségi kapitányok meghatároztak egy rendszert, de ezt az elnökség nem 

fogadta el véglegesen, azonban jó alapul szolgál a végleges rendszer kidolgozásához. 

Az olimpiai bizottsággal közösen kerülhet majd kialakításra egy javaslat az elnökségnek. 

Fundák György javasolja a hazai versenyek figyelembevételét a válogatózás során, ezzel 

biztosítva, hogy minél több egységnek legyen egyenlő esélye. Szeretnék az 

osztályszövetségek javaslatait maximálisan figyelembe venni. 

A 420 osztály adott már be javaslatot a YW válogatózásra, a többi osztály is hamarosan 

megteszi javaslatát. 

2. Éves támogatási és költségtervek 

Minden osztály számára fontos lenne megismerni a szövetség által nyújtott támogatások 

mértékét, hogy az éves költségvetést kialakíthassa. Szükség lenne erre azért is, mert az 

edzőtáborok szervezése is késésben van, hiszen nem tudják milyen költségvetés áll 

rendelkezésre. 

9’er osztályszövetség szeretne egy saját honlapot és egy jobban kidolgozott kommunikációs 

stratégiát indítani az idei évben. Már van is ajánlat, de nem tudják elkezdeni a fejlesztést, 

mert nem ismerik az anyagi kereteiket. 

További terveik között szerepel 9’er specifikus edzőképzési, továbbképzési programot is 

indítani, ugyanis jelenleg 3 aktív edzője van az osztályszövetségnek. 

A tavalyi évhez hasonlóan egy olyan edzőtábort szerveznének, ahova külsős edzőket is 

meghívnának, így haza edzőtovábbképzési szerepet is ellátna. 

A 420 osztályszövetség tervei közt szerepel, hogy összeolvad a 470 OSZ-szel, hogy jobban 

tudják képviselni azt az osztályt is. 

Rozsda már összehasonlította a 2024-es osztálypénzeket a 2025-ös az osztályok által 

benyújtott igényekkel, illetve a jelenlegi MVSZ ktg tervvel. Előzetes információja, hogy 

nagyjából a 2024-es kerettel lehet majd számolni. Azonban minden osztály tervei között 

szerepeltek edzőképzések és edzőtáborok, melyeket központilag tervez majd biztosítani a 

Szövetség. Bár ez az OP osztályra nem igaz, ott az osztály által leadott igényeknek 
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megfelelően tervezi biztosítani a Szövetség. Önálló sorral rendelkezik az MVSZ 

költségvetésében a nevelő edző program és a külföldi edzők biztosítása is. 

Holczhauser András elmondja, hogy 6 millió forint van jelenleg a tervezett a ktg vetésben az 

edzőképzésre, illetve ezen felül 10 millió forinttal ösztöndíj rendszerben támogatja az MVSZ 

a TF edzőképzésben résztvevőket. 

A Héraklészban közös központi programokat lehet támogatni, a költségek csak a válogatott 

keretben, az ő felkészítő programjuk során keletkező ktg-k elszámolhatók nagyon szigorú 

feltételek szerint. Az összegről és a feltételrendszerről jövő héten kap majd információt a 

Titkárság. Tavaly a támogatás mértéke 25 millió forint volt és nagy valószínűséggel 

nagyságrendileg ezzel lehet számolni az idei évben is. 

Csomai József szeretné javasolni, hogy a központi programokat ne csak a gyerekekkel 

kommunikálja a szövetség, hanem a klubokkal, edzőkkel szülőkkel is. 

Legyen megállapítva és publikálva, az, hogy a központi válogatottba ki és milyen feltételekkel 

kerülhet be. A fentiekkel a többi bizottsági tag is egyetért. 

Osztályok feladatait: 

• Válogatott keretre javaslat 

• Youth World válogatási elvek javaslat 

A támogatott ifjúsági osztályok versenybíró kijelölési programját kéri a Titkárság, hogy a 

szakbizottság támogatása a következő elnökségi ülésen, és kérje az elnökséget, hogy a jelölje ki a 

program lebonyolításáért felelős személyt/személyeket és az ehhez kapcsolódó szabályzatot és 

költségkeretet. 

Fluck Réka és Holczhauser András ismerteti, es emailben el is küldi a bizottság tagjainak a 

200/2013-as kormányrendeletet, mely a kiemelt nemzetköz versenyek eredményességi 

támogatásait határozza meg. A rendelet csak az olimpiai és a olimpiai hajóosztály korcsoport alatt 

első korcsoportot veszi figyelembe a támogatások szempontjából. 

Tósoky Andrea érdeklődik, hogy a Kékszalag Portban milyen lehetőség van hajótárolásra és szállás 

biztosítására. HA elmondja, hogy előre egyeztetett időpontban, amikor más programmal nem ütközik 

szívesen segítenek, ugyanakkor fontos, hogy hivatalosan nem biztosíthatnának szállás lehetőséget 

kikötőben. 

Feladatok:  

1) Youth World válogatási elvek, válogató verseny javaslatok leadása 

a. felelős: az érintett hajóosztályokat képviselő bizottsági tag 

b. határidő: 2025.március 30. 

2) Válogatott keret, kiválasztási szempontjuk leadása 

a. felelős: az érintett hajóosztályokat képviselő bizottsági tag 

b. határidő: 2025.március 30. 

3) Utánpótlás 2025-év források és mértékük meghatározása, közzététele 

a. felelős: Főtitkár és az UB elnöke 

b. határidő: 2025 április 4. 

4) Osztályok által javasolt nemzetközi edző megadása 

a. felelős: az érintett hajóosztályokat képviselő bizottsági tag 

b. határidő: 2025.március 30. 

5) Utánpótlás versenyző adatbázis összeállítás 

a. versenyző, szőlő, klub elérhetősége annak érdekében, hogy rendezett 

kommunikációs csatorna kösse össze a szereplőket  

b. felelős: MVSZ versenysport koordinátor 
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c. határidő: 2025 április 4. 

6) Versenybíró kijelölési program 

a. Az MVSZ elnöksége jelölje ki a program lebonyolításáért felelős 

személyt/személyeket és az ehhez kapcsolódó szabályzatot és költségkeretet. 

b. felelős: Főtitkár és az UB elnöke 

c. határidő: 2025.április 1. a következő elnökségi értekezlet  

7) Kékszalag Port szálás lehetőségek  

a. felételek rendszer és árak bemutatása 

b. felelős: Főtitkár és az UB elnöke 

c. határidő: 2025 április 4. 

A tervezett következő UB találkozó időpontja: 2025.április 7 hétfő 17.00-19.00 TEAMS  


